

COMMISSION ÉLECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE

COMITÉ INTERNATIONAL SPÉCIAL DES PERTURBATIONS RADIOÉLECTRIQUES

INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION

INTERNATIONAL SPECIAL COMMITTEE ON RADIO INTERFERENCE

C.I.S.P.R.

Modification n° 1

Septembre 1983

à la

Amendment No. 1

September 1983

to

Publication 10

Troisième édition — Third edition
1981

Organisation, règles et procédures du C.I.S.P.R.

Organization, rules and procedures of the C.I.S.P.R.

Les modifications contenues dans la présente publication ont été approuvées lors de la réunion du C.I.S.P.R. tenue à Stockholm en septembre 1982.

The amendments contained in this publication were approved at the C.I.S.P.R. meeting held in Stockholm in September 1982.



© CEI 1983

Droits de reproduction réservés — Copyright - all rights reserved

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale

3, rue de Varembe
Genève, Suisse

Page 6

2. Buts du C.I.S.P.R.

Insérer le nouveau point (5) suivant et renuméroter le point (5) existant en (6) :

- (5) Lorsque des chevauchements éventuels se présentent dans les normes adoptées par le C.I.S.P.R. et par d'autres Comités d'Etudes de la C E I et de l'ISO, examen fait conjointement avec ces Comités des prescriptions relatives à l'émission et à l'immunité pour les appareils autres que les récepteurs.

Page 10

8. Président et Vice-Présidents

Ajouter ce qui suit au paragraphe 8.3 :

Les trois Vice-Présidents, avec le Secrétaire du C.I.S.P.R., composent le Comité des publications du C.I.S.P.R. responsable de l'uniformité de la disposition des publications du C.I.S.P.R.

Page 12

9. Secrétariat

Ajouter ce qui suit au paragraphe 9.3 point (3) :

Le Comité des publications du C.I.S.P.R. peut donner des conseils à propos de la disposition des publications.

Page 7

2. Aims of the C.I.S.P.R.

Insert new Item (5) as follows and renumber existing Item (5) as (6):

- (5) Where possible overlap arises in standards adopted by the C.I.S.P.R. and other I E C and ISO Technical Committees, the consideration jointly with those committees of the emission and immunity requirements for devices other than receivers.

Page 11

8. Chairman and Vice-Chairmen

Add the following to Sub-clause 8.3:

The three Vice-Chairmen, together with the C.I.S.P.R. Secretary, shall constitute the C.I.S.P.R. Publications Committee responsible for ensuring uniformity in the layout of C.I.S.P.R. Publications.

Page 13

9. Secretariat

Add the following to Sub-clause 9.3 Item (3):

The C.I.S.P.R. Publications Committee may advise concerning the layout of publications.
